
Osnovna škola Antuna Mihanovića 

Dubečka 5, Zagreb 
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KLASA:  003-06/21-01/02   
UR.BROJ: 251-133/01-21-12 
U Zagrebu, 23. studenog 2021. godine 
 

ZAKLJUČCI 

9. sjednice  

Školskog odbora Osnovne škole Antuna Mihanovića 

održane dana 23. studenog 2021. godine u 18,00 sati 

u prostorijama Škole 

 

Prisutni članovi Školskog odbora: 

1. Renata Gredelj – iz reda radnika/Skup radnika 

2. Ivana Žigman – iz reda Učiteljskog vijeća 

3. Mirjana Džambo Šporec – iz reda Učiteljskog vijeća 

4. Paško Bare - iz reda Vijeća roditelja 

5. Dario Marić – iz reda MO Dubec 

 

Ostali prisutni:  

1. Beatrica Šurbek, ravnateljica 

Sjednica je započela u 18.00 sati. 

Sjednicu je otvorila predsjednica Školskog odbora Renata Gredelj i predložila sljedeći Dnevni 

red: 

DNEVNI RED 

1. Verifikacija mandata člana Školskog odbora gosp. Daria Marića 

2. Verifikacija zapisnika 8. sjednice Školskog odbora 

3. Otpis knjižnične građe 

4. Upute za sprječavanje i suzbijanje epidemije bolesti COVID-19 vezano uz 

rad predškolskih ustanova, osnovnih i srednjih škola u šk.god. 2021./2022.  

5. Očitovanje o nalazu Prosvjetne inspekcije 

6. Školska shema voća i povrća za šk.god. 2021./2022. 

7. Molbe korisnika sportske dvorane  

8. Izmjena vatrodojavne centrale u Školi 

9. Prijedlog o izmjenama, dopunama i izradi Školskih akata 

10. Razno  
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Zaključak 

Predsjednica ŠO pročitala je Dnevni red 9. Sjednice Školskog odbora i on je jednoglasno 

usvojen. 

 

Predsjednica je zamolila članicu ŠO Mirjanu Džambo Šporec da iznese stav učitelja prema 

Zapisniku Vijeća roditelja s posljednje sjednice Učiteljskog vijeća. 

 

Ad. 1.) 

Predsjednica prelazi na prvu točku dnevnog reda, Verifikacija mandata člana Školskog odbora 

gosp. Daria Marića 

 

 

Nakon provedene rasprave u okviru ove točke, Školski odbor donosi sljedeći 

 

Zaključak 

Mandat članu ŠO Dariu Mariću iz redova MO Dubec verificiran je i traje do 29.03.2025. 

 

Ad.2.) 

Predsjednica prelazi na drugu točku dnevnog reda, Verifikacija zapisnika 8. sjednice Školskog 

odbora 

 

 

Nakon provedene rasprave u okviru ove točke Školski odbor jednoglasno donosi sljedeći  

 

Zaključak 

Zapisnik 8. sjednice ŠO jednoglasno je prihvaćen i verificiran uz dopunu pod točkom 2. 

dnevnog red 8. sjednice 

 

Ad3.) 

Predsjednica prelazi na treću točku dnevnog reda, Otpis knjižnične građe 

 

Predsjednica ŠO daje riječ knjižničarki Škole Vanji Jurilj. 

 

Nakon provedene rasprave u okviru ove točke Školski odbor jednoglasno donosi sljedeći  

 

Zaključak 

Izvješće o otpisu knjižnične građe Školski odbor jednoglasno je prihvatio. 

 

Ad4.)  

Zaključak: 

Članovi Školskog odbora su se usuglasili da će o točci 4. ovog dnevnog reda raspravljati 

na kraju sjednice. 

 

Ad5.) 

 

Predsjednica prelazi na petu točku dnevnog reda, Očitovanje o nalazu Prosvjetne inspekcije 

Predsjednica je zamolila ravnateljicu Beatricu Šurbek da pročita Očitovanje prosvjetne 

inspekcije. 



Rasprave nije bilo. 

 

Zaključak: 

Članovi Školskog odbora informirani su o nalazu Prosvjetne inspekcije. 

 

Ad6.) 

Predsjednica prelazi na šestu točku dnevnog reda, Školska shema voća i povrća za šk. god. 

2021./2022. 

Nakon provedene rasprave u okviru ove točke Školski odbor jednoglasno donosi sljedeći  

 

Zaključak: 

Program Školske sheme voća i povrća za šk. god. 2021./2022. jednoglasno je prihvaćen, te 

da će se do Nove godine odabrati s ponuđenih lista proizvodi i dobavljači. 

 

Ad7.) 

Predsjednica prelazi na sedmu točku dnevnog reda, Molbe korisnika sportske dvorane. 

Nakon provedene rasprave u okviru ove točke Školski odbor jednoglasno donosi sljedeći  

 

Zaključak 

Školski odbor traži od ravnateljice primjer Ugovora između Škole i sportskih klubova 

(isti nije dostavljen članovima kao privitak pozivu za Sjednicu), kako b se provjerili uvjeti 

Ugovora(satnica, čišćenje, alarmni sustav, odredbe o odgovornosti), provjeriti koliko 

Škola dobiva novčanih sredstava i na što se novac preraspodjeljuje, riješiti pitanje 

čišćenja dvorane i svlačionica na način da uprava škole izvidi može li Grad Zagreb, kao 

osnivač financirati plaćanje dodatne spremačice ili da Škola sklopi ugovor s nekom 

agencijom za čišćenje. 

 

AD8) 

Predsjednica prelazi na osmu točku dnevnog reda, Izmjena vatrodojavne centrale u Školi. 

Nakon provedene rasprave u okviru ove točke Školski odbor jednoglasno donosi sljedeći  

 

Zaključak 

Utvrditi kvar, vidjeti do kada vrijedi garancija za popravak kvarova i pronaći još jednu 

ponudu. 

 

AD9) 

Predsjednica prelazi na devetu točku dnevnog reda, Prijedlog o izmjenama i dopunama i izradi 

Školskih akata. 

Nakon provedene rasprave i prijedloga ravnateljice u okviru ove točke Školski odbor 

jednoglasno donosi sljedeći  

 

Zaključak 

Ravnateljica i članovi ŠO zaključili su da je potrebna izmjena i dopuna Statuta OŠ, izrada 

Poslovnika o radu školskog odbora, dopune GPIP vezane za obavljanje zamjena i novih 

zapošljavanja, te da u izradi novog Kućnog reda OŠ A. Mihanovića koordiniraju Renata 

Gredelj i Ivana Žigman, a za Etički kodeks koordinator je Mirjana Džambo Šporec, a 

inicijalni prijedlog za izradu Pravilnika o radu školskog odbora radit će Paško Bare. 

Ravnateljica se usuglasila sa svim odlukama. 

O tome će se izvijestiti i UV. 

 



AD4) 

Predsjednica prelazi na četvrtu točku dnevnog reda, Upute za sprječavanje i suzbijanje 

epidemije bolesti COVID-19 vezano uz rad predškolskih ustanova, osnovnih i srednjih škola u 

šk.god. 2021./2022. 

 

Član ŠO Paško Bare smatra da se Preporuke o suzbijanju COVID pandemije krivo provode, te 

da ograničavanje organizacije ručka nije u okviru tih Preporuka, kao i nenošenje maski za 

učenike nižih razreda u učionicama, obzirom na situacije kada se skupine miješaju kao u 

produženom boravku. 

 

Ravnateljica Beatrica Šurbek istaknula je da su mjere donijete i provode se u suradnji i 

koordinaciji s liječnicom školske medicine dr. Ljiljanom Josipović i HZJZ Andrija Štampar. 

 

Rasprave i Zaključka nije bilo. 

 

AD10) 

Predsjednica prelazi na desetu točku dnevnog reda, Razno i daje riječ ravnateljici. 

 

Nakon provedene rasprave u okviru ove točke Školski odbor jednoglasno donosi sljedeći  

Zaključak 

Školski odbor daje suglasnost za raspisivanje natječaja za radno mjesto tajnika za puno 

radno vrijeme na određeno do povratka tajnice s porodiljnog dopusta. 

 

 

 

 

 

              Zapisničar:                                   Predsjednik Školskog odbora: 

 _______________________         _________________________           

 Ivana Žigman, prof.                                                                  Renata Gredelj 


